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DOPRAVNÍ VÝBOR 
 Zastupitelstva Jihočeského kraje 

Tajemník výboru: Ing. Šárka Dupalová, tel. 386 720 462 e-mail.: mailto:dupalova@kraj-jihocesky.cz 

 

 
       České Budějovice dne 12. 12. 2023 

 
 

Zápis č. 24 
 

z jednání Dopravního výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje, které se konalo 
dne 5. 12. 2023 od 12:30 hod., na Krajském úřadě Jihočeského kraje, v sálu Secese, 3n.p. č. 3076 

 
 

Přítomni: 
Členové výboru: Ing. arch. Petra Trambová – předsedkyně, Ing. Pavel Pavel 

Ing. Karel Vaškovský, Ing. Martin Kákona Ph.D., Ludmila Pánková, 
Ing. Lukáš Mašín, Mgr. Pavel Mráček, JUDr. Martin Kupec Ph.D., 
Ing. Václav Protiva, Bc. Jiří Švec, Ing. Miroslav Joch, Mgr. Pavel Eybert 

Omluveni:  Mgr. Viktor Lavička 
 
 
 
Začátek jednání: 12:30 hodin. 
 

Paní předsedkyně Trambová zahájila jednání, dále představila body programu. 

 

 

Program: 

 

1) Doplnění zápisu 

2) Schválení „Zprávy o činnosti Dopravního výboru za období od 14. 6. do 5. 12. 2023 a plán 

činnosti na rok 2024“ 

3) Úprava závazkových vztahů se společností Jihočeské letiště České Budějovice a. s. 

4) Informace o rozpočtu ODSH a organizací v jeho gesci 

5) Různé 

 

 

1)  Doplnění zápisu 
P. Trambová – na základě připomínek k zápisu L. Mašína se tučně doplňuje do zápisu z 23. jednání: 
 

Bod 2 -  ZUR, cyklostezka – OREG: Hornát, Třísková   
L. Mašín úvodem představil prezentaci - cyklostezky v rámci ČR, potažmo evropské 
cyklostezky - EuroVelo, zahrnul hledisko obecně prospěšné stavby.  
https://en.eurovelo.com/ 
https://cs.wikipedia.org/wiki/EuroVelo 
https://www.eurovelo.cz/ 
https://www.eurovelo.at/ 
Z těchto stránek byly i výřezy a mapy, na nichž na předešlém jednání DV L. Mašín 
prezentoval dálkový charakter a význam tras "EuroVelo" jak pro ČR (vedení 4 tras - EV 4, 
7, 9, 13), tak pro JK (vedení/křížení 2 tras - EV 7, 13). 
P. Hornát po úvodu pana L. Mašína podrobně vysvětlil postup OREG při podpoře vybudování 
Vltavské cyklistické stezky, kdy na základě sdělených faktů OREG postupuje v koordinaci 
s jednotlivými starosty obcí změnami územních plánů, nikoliv vymezením trasy pro cyklostezku 
v ZÚR. V příloze zápisu je přiložena prezentace.  

mailto:
https://en.eurovelo.com/
https://cs.wikipedia.org/wiki/EuroVelo
https://www.eurovelo.cz/
https://www.eurovelo.at/


2 

 

Bod Různé 
Na dotazy V. Protivy odpovídal J. Kafka, zaznělo stanovisko DV dopravní železniční 
infrastruktury na Brno. Na příštím – lednovém jednání DV (z důvodu přiměřeného času na 
zpracování) na návrh členů výboru bude zpracován materiál Jiřím Kafkou - Jikord pro návrh na 
usnesení ve věci zkvalitnění železniční dopravní infrastruktury ve směru České Budějovice → 
Brno.“  

 
 
2)  Schválení „Zprávy o činnosti Dopravního výboru za období od 14. 6. do 5. 12. 2023 a plánu 
činnosti na rok 2024“ 
P. Trambová představila zprávu do ZK, kde se přidávaly body 1) Účast na představení výstupů ze 
„Studie proveditelnosti železničního uzlu České Budějovice“ a „Aktualizace studie proveditelnosti 
Modernizace trati Č. Budějovice – Plzeň“ a 2) Prezentace ŘSD – společná prezentace pro členy 
hospodářského výboru. Součástí zprávy do ZK jsou přijatá usnesení, účast členů výboru a plán činnosti 
na rok 2024, kde jsou doplněny body: 

• jednání s Ředitelství vodních cest  

• jednání s GW Train 

• jednání se zástupci zhotovitele PPP Projektu D4 s návazností na zkapacitnění sil. I/4 směrem na 
hranice 

• jednání o provozu Jihočeského letiště Č. Budějovice v sezóně 2024 

• stav územních plánů dotčených obcí pro realizaci Vltavské cyklostezky 
K tomuto bodu členové výboru přijali usnesení. 
  
U s n e s e n í   č. 21/2023/DV-24 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
zprávu o činnosti Dopravního výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje za období od 14. 6. do 5. 12. 
2023; 
II. schvaluje 
plán činnosti Dopravního výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje na rok 2024 dle přílohy č. 3 návrhu 
č. 429/ZK/23 
Hlasování 12/0/0 
 
 
3)  Úprava závazkových vztahů se společností Jihočeské letiště České Budějovice a. s. 
A. Tetourová představila bod závazkových vztahů s letištěm, informovala o provozní a investiční dotaci 
v celkové výši 110 mil. Kč, kde investiční transfer zahrnuje nutné investice do odbavování 2 letadel 
souběžně, jednotlivé položky jsou uvedeny v materiálu. Jednotlivé nákladové položky budou předloženy 
ke schválení zastupitelstvu Jčk. Na dotazy členů výboru A. Tetourová zmínila tři napojení letiště 
v Č. Budějovicích a připraví shrnutí včetně mapy pro lepší vizuální orientaci. Jedná se o:  
1) jižní napojení – okružní křižovatka,  
2) křižovatku v Plané u Č. B - je projektována, posílení nové světelné křižovatky,  
3) severní napojení na ul. Papírenskou. Projekty ještě nejsou zhotoveny.   
L. Mašín – možno připravit harmonogram zpracování projektové dokumentace. 
Poté členové souhlasně přijali usnesení k tomuto bodu. 
 
U s n e s e n í   č. 22/2023/DV-24 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
a) žádost o poskytnutí provozní dotace ve výši 75 000 000,- Kč a investiční dotace ve výši 35 000 000,- 

Kč společnosti Jihočeské letiště České Budějovice a. s., IČO 26093545, pro rok 2024 na úhradu 
nákladů spojených se závazkem veřejné služby uvedenou v příloze č. 1 návrhu; 

b) návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí provozní a investiční dotace uvedené v příloze 
č. 2 návrhu; 

Hlasování 12/0/0 
II. doporučuje 
a) poskytnutí provozní dotace ve výši 75 000 000,- Kč a investiční dotace ve výši 35 000 000,- Kč 

společnosti Jihočeské letiště České Budějovice a. s., IČO 26093545, pro rok 2024 na úhradu nákladů 
spojených se závazkem veřejné služby,  

b) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí provozní a investiční dotace uvedenou v příloze č. 2 návrhu. 
Hlasování 12/0/0 
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4)  Informace o rozpočtu ODSH a organizací v jeho gesci 
A. Tetourová představila materiál k tomuto bodu, rozpočet Odboru dopravy a silničního hospodářství je 
na rok 2024 navržen s celkovým objemem příjmů 698 136, 22 tis. Kč – největší příjem ze SFDI a celkový 
objem výdajů je navržen ve výši 5 765 968, 35 tis. Kč, přičemž největší výdaj je na investice dopravních 
staveb, dále na dopravní obslužnost, pro Jihočeské letiště (zmíněno v předešlém bodě), v Jikordu na 
1 pracovníka v dispečinku a na SÚS mzdové náklady, zmíněny byly projektové dokumentace mostních 
konstrukcí. Poté členové schválili usnesení. 
 
U s n e s e n í   č. 23/2023/DV-24 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
bere na vědomí 
návrh rozpočtu Odboru dopravy a silničního hospodářství na rok 2024 s celkovým objemem příjmů 698 
136, 22 tis. Kč a výdajů ve výši 5 765 968, 35 tis. Kč. 
Hlasování 12/0/0 
 
 
5) Různé 
L. Mašín – dotaz na Bílou knihu, A. Tetourová pošle s časovým předstihem. V. Protiva – dotaz na 
zkapacitnění silnice do Č. Krumlova (v Č. Krumlově) a objízdné trasy, A. Tetourová se bude informovat. 
P. Eybert – dotaz na stavbu Přeložka silnice II/137, Tesco – Slapy v Táboře, A. Tetourová – zbývají 
2 na vyvlastnění, jeden již podepsal s druhým (p. Dvořákem) těžká spolupráce, odvolal se. Zmíněny 
byly mosty ve vlastnictví kraje, A. Tetourová dodala, že jsme druhý nejlepší v ČR v opravách mostů. L. 
Mašín zmínil dopravní značení na Lipně, možnost úpravy značení z pohledu obec – přehrada, 
nejednotné dopravní cedule, je možný podnět na podání žádosti o úpravu Ministerstvu dopravy A. 
Tetourová – dá podnět na OREG a OKKP. Dále L. Mašín a P. Trambová poděkovali SÚS za zvládnutí 
kalamitní sněhové situace na silnicích (především dálnice a silnic I. a II. tříd) v předešlém víkendu, kde 
i hejtman Jihočeského kraje vyhlásil kalamitní stav. 
Po diskusi paní předsedkyně poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
 
Hlasování: ano/ne/zdržel se 
 
 

 
Termíny jednání DV na I. pololetí 2024 
 

13. února 

16. dubna 

11. června 

 

 
Konec jednání: 13:40 hod.  
 
Zapsala:  Ing. Šárka Dupalová, tajemnice    
 
Ověřil:  Ing. arch. Petra Trambová, předsedkyně DV 


